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Kouvolan kaupunki kehittää Urheilupuistoa ja suunnittelee muun 
muassa monitoimihallin rakentamista nykyisen keskuskentän tilalle. 

Kehittämistyön tueksi kaupunki on tekemässä alueelle kaavamuutosta 
ja laatimassa yleissuunnitelmaa, joka laaditaan asemakaavan tueksi ja 
jonka tavoitteena on löytää ratkaisuja alueen toiminnallisuuden ja 
viihtyisyyden parantamiseksi. 

Yleissuunnitelmassa suunnitellaan puiston osalta tarkemmin muun 
muassa eri toimintojen sijoittuminen (esim. ulkokuntoilu- ja leikkipaikka), 
liikenneyhteydet, valaistus ja opastus. Yleissuunnitelmassa keskitytään 
myös hulevesien hallintaan ja tapahtumien tarvitsemaan infraan. 

Haluamme suunnittelutyön tueksi kuulla vanhusneuvoston kommentit ja 
näkemykset Urheilupuiston esteettömyyteen liittyen. 

Yleissuunnitelmasta laaditaan kesän aikana luonnos, joka laitetaan 
nähtäville syksyn aikana.  

Lisätietoja: 

Suunnitteluhortonomi Liisa Mäkitalo, liisa.makitalo(at)kouvola.fi, puh. 
020 615 5441 

Suunnittelija Marianne Kämi, marianne.kami(at)kouvola.fi, puh. 020 615 
7169 

Puheenjohtajan ehdotus: 

Vanhusneuvosto antaa kommentit Urheilupuiston yleissuunnitelmasta. 

Vanhusneuvoston päätös: 

Vanhusneuvosto antoi seuraavat kommentit Urheilupuiston 
yleissuunnitelmatyöhön, jotka sihteeri toimittaa kaavoittajalle: 

- Hyvänä pidettiin viheralueita ja uusia polkuja 
- Frisbeegolf-alue koetaan vaarallisena, ei ehkä sovi tuolle 

alueelle 
- Parkkialueiden ja parkkiruutujen tulee olla tarpeeksi isoja, jotta 

nykyiset autot mahtuvat  
- Inva-paikkoja tulee olla riittävästi 
- Liikenteen sujuvuus ajatellen urheilutapahtumia, joihin tulee 

yleisöä runsaasti – tulisi olla sujuvaa myös talvella 



- Alueen turvallisuus huomioitava esim. kameravalvonnalla, jotta 
ikäihmisten on turvallista liikkua alueella 

- Alueella tulee olla hyvä yleisvalaistus 
- Reittien tulee olla selkeitä 
- Alueesta tulee olla opastauluja 
- Koulu on tarpeellinen 
- Monitoimitalo tarvitaan ehdottomasti ja sen sijoituspaikka voisi 

olla palaneen koulun paikalla. Taloon tulisi rakentaa liikuntasali, 
koska isoja tiloja tarvitaan 

- Urheilukenttä tulisi myös sijoittaa alueelle 
____________


